
 
 

Bestyrelsesmøde                                 Dato 20-11-2023  

Sted & tid: Klank idrætscenter, Baunevej 11, 8464 Galter. KL. 19,00 – Mødelokale A 

Tilstede: Jens Christiansen, Kim Jul Pedersen, Kristian Dalgaard, Martin Hjorth , 

Marianne Holmen Nygård Pedersen, Rumle Rahbek 1. supp., Karsten Paulsen 2. 

supp, Carsten Rene Pedersen, Revisor 

Fraværende: Ingen 

 

Dagsorden  

Orientering om klubben 
v/Kristian (Jens) 

Økonomi 
 

- Status per november i år 
- Forventning til års resultat ca. -500 kr. 

 
Conventus 
 

- Hvad koster systemet per år 3-4000 kr 
- Skal vi bruge et andet system: Kan bankens 

system (Unioo) Hvad koster det ? Kristian 
undersøger med banken. 

 
Muligheder for indtægter 
 

- Kontingent: Jens sender mail til alle om at jf. 
gf. Beslutning stiger kontingent per 1/1-24 

- Inddrive restancer: 0,- kr vi bruger ikke mere 
tid på dette. 

- Fundraising, Sponsor: Martin & Karsten 
Poulsen er tovholdere og skal undersøge 
muligheder for hvor der kan søges midler.  

- Tilskud og støtte muligheder til udstyr og 
materialer: Søges efter behov 

 

Roller og Arbejdsopgaver i 
klubben 
 

Har vi behov for en Næstformand? 
 
Hvilke arbejdsopgaver er der og hvem skal have 
den/dem? 
 
Formålet med punktet er at få identificeret hvad der 
skal tages hånd om for at starte en løbende proces 
til forbedring. 
 
Spørgsmålet er relevant men der kan ikke udpeges 
en Næstformand uden en vedtægts ændring. 
Enighed om at der skal arbejdes med vores 
vedtægter og udarbejdes forslag til nye i løbet af 
året. Rumle er tovholder på projektet. 



 
 

 

Aktiviteter Klubarrangementer 
 
Inde 

- Halloween skydning 
- Juleskydning 
- Fastelavnsskydning 

Ude 
- Klubmesterskabsdag  
-  

Marianne er Tovholder. 
 
JM Master – Vores eget stævne: 10/2-24. Jens er 
tovholder. Arrangør gruppe, invitation udsendes, 
bestilling af mad. 
 
 

Uddannelse Kan vi få råd til at uddanne trænere i 2024 
 

- Grudtræner kursus: Jens & Kim vil gerne 
afsted i 2024. 

-  
- Skydeleder/Baneansvarlig til især ude 

sæsonen: Flere bestyrelses medlemmer vil 
gerne være aktive på forskellige dage. 
Andre kan/må også gerne være baneledere 
hvis de har interesse herfor. Fordeling 
aftales senere 

 

Stævner Hvilke indendørs stævner vi vil deltage i 2023/24 
sæsonen 
 
Inde 2023 

- Jens har oprettet mappe for løbende 12 
mdr. som ligges frem i klubben så alle kan 
se den. Interesserede kan melde sig til ved 
Jens 
 

Ude sæson 2024 
- Jens har oprettet mappe for løbende 12 

mdr. som ligges frem i klubben så alle kan 
se den. Interesserede kan melde sig til ved 
Jens 

 
Forbåde ude og inde sæson gælder det at trænere 
for ungdomsskytter i samarbejde med de unge og 
deres forældre finder et par stævner hvert år, 
udover DM, som vi deltager i som samlet klub.  
 



 
 

Senior og Master skytter kan tage til lige så mange 
stævner som de vil når de selv arrangerer.  
 

- NUM2024 i Odense: Vi bør og vil gerne 
deltage med alle relevante ungdoms skytter. 

 
Vinter-/sommerskydning 

- Denne sæson og i fremtidenom  
- Som aftalt på Gf. Voksne afkræves kr. 50 

som klubben skal betale i gebyr til BD. 
Ungdoms skytter (U18) deltager gratis hvis 
de vil med. Dog skal man have været aktiv 
medlem i min. 3 mdr. 

Bueskydning DK Klub besøg fra hovedforbundet 22/11 kl. 18,00 til 
ca. 20,45. Mødelokale A er reserveret i Klank 
Idrætscenter: Bueskydning Danmarks udviklings 
konsulent Astrid Staffe besøgte os. 
Repræsentanter for bestyrelsen havde en snak 
med Astrid fra kl. 18-19 om bl.a. Skole OL, 
Bueskolen og klubbens generelt og vores virke. 
Fra kl. 19 var Astrid til stede under aftenens 
træning hvor hun fik snakket med flere af vores 
skytter og fik dannet sig et godt indtryk af klubben 
og vores faciliteter og hvordan vi fungerer. 
 

Fremtiden Nye Skytter 
 

- Introduktion til klubben (Se forslag) 
- Opstart på begynderhold 

 
Iværksættes fra 1/1-24. Bestyrelse vedtog at man 
gerne vil introducere en startpakke (Pile, 
armbeskytter og fingerlap) som betales sammen 
med indmeldelse i klubben. Jens indhenter tilbud 
fra forhandlere. 
 
Ansvarlige for 
 

- Udstyr 
- Udendørsbanen 

 
Martin & Kim meldte sig frivilligt til opgaven og er 
fremover tovholdere. 

Kommunen Udendørsbanen 
 

- Hvor længe kan vi blive hvor vi er 
- Alternativer til nuværende bane 
- Mulighed for bynær 3D bane 

 



 
 

Indendørsbane 
- Flere timer i hallen, forberedelse til næste 

inde sæson 
Jens står for dialog med Skanderborg kommune 
om mulighederne.  
 

Eventuelt SoMe 
 

- Hvad sker der fremover: hjemmeside 
opdateres (Corinne er i gang). Der er lavet 
flere opdatering allerede. Og vi er i gang 
med at finde ud af hvordan vi kan lave en 
kalender med årshjul over alle klubbens 
aktiviteter. 

- Hvor hoster vi vores domæne – simply.com 
- Facebook vi skal have begrænset 

opslagene til emner relateret til klubbens 
drift og virke: Jens laver opslag og henstiller 
til der kun kommer relevante opslag vedr. 
klubbens daglige drift. 

 
Logo 
 

- Forbedring/ændring af logo. Ingen grund til 
ændring.  

 
Trøjer 
 

- Hvordan skal vores trøjer se ud i fremtiden 
- Hvilken type trøjer skal vi have 
- Hvad skal klubfarven være 

 
Jens spørger Julie Charlotte om hun vil designe en 
trøje der ligger op af ”Galten” farver fra gammel 
Galten kommunes byvåben. 
 
Indbrud i sommer 
 

- Erstatning af 2 compound buer 
Tage kontakt til kommunen og tjekke op på 
betingelser for erstatning ? Jens har opgaven. Og 
der er sendt officiel ansøgning om materiale 
tilskud. Denne ansøgning bliver behandlet på 
fritidsrådets næste møde 19/12 i indeværende år 
hvor efter klubben får endelig besked. 
 
Gennem gang af inventar i containere – Dato ? 
 

- Lave inventarliste 



 
 

- Medlemmers private ting skal sorteres fra 
Martin og Kim tager opgaven som en del af udstyrs 
ansvar. Og finder dato snarest muligt. 
 
Børneattester 
 

- Jens ansøger om dette for hele bestyrelsen, 
suppleanter og revisor + suppleant. Til 
sommer når vi skal fordele baneansvarlige 
skal der evt. søges flere attester hvis det er 
medlemmer uden for ovenstående der 
udpeges. 

 
Forår/Sommer 2024 
 

- Lørdags træning gøres til socialt 
arrangement for alle klubmedlemmer, 
familie, venner etc.. (inspiration fra 
Silkeborg Ishockey klubs lørdags træinger) 
– Bruge vores lørdags træning til et fælles 
arrangement hvor skytter kan tage venner, 
familie, naboer e.t.c. med så vi kan hygge 
sammen og få noget godt skydning. En ide 
kunne være at udvænve 1. lørdag i hver 
måned til dette arrangement. Jens arbejder 
videre med ideen så vi kan starte op i 2024 
når vi går uden dørs. 

 
Andet 
 

- Ingen forslag indkommet. 

Næste møde  

 


